
Referat bestyrelsesmøde 20/10-2014 19.30 hos Kai i nr. 2  
1) Evaluering af arbejdsdag (Alle) 

 Bomme 
A. Søren har fundet en pris på 5.000,- pr metal-bom der kan åbnes, hvilket er i 

overkanten af budgetet. Kai undersøger om Klaus Guldbæk fra statskoven evt. kan 
levere nogle stolper i god kvalitet. Alternativt kan det undersøges hvad metal-
bomme koster i Astrup.  

 Foboldbane 
A. Den er blevet gjort fin på arbejdsdagen, men den bliver ikke brugt ret meget. 

 MTB-spor 
A. Michael og Svend Bråten tager en tur på overdrevet og får lavet en rute i 

weekenden 25-26/10. 

 Andet? 
2) Evaluering af sommerfest + regnskab (Bjarne) 

 Det var en god fest der gik godt både eftermiddag og aften. 

 Bjarne viser regnskab der viser et overskud på 1.338,- der er indsat på fest-kontoen. 

 Det var rigtig fint at få telt, borde, stole osv. fra Gammel Skørping 

 Det kan overvejes om der kan laves mobil betaling (Mobile pay / Swipp) i stedet for 
kontant. 

3) Status på snerydningsproblematikken, henvendelser fra nr. 54 (Michael) 

 Der skal indstilles til hækkene i runder 2 klippes ind således at der bliver plads til at lægge 
sne ved siden af vejen. 

 Susanne fra nr. 54 spørger om grundejerforeningen vil købe Urea til spredning. Bestyrelsen 
beslutter at beboere er velkomne til at indkøbe Urea og få pengene tilbage ved aflevering 
af kvittering til Kai.Det noteres i indkaldelsen til styning af træer at hække skal klippes ind 
til skel eller så tæt til skel som muligt. Nu er et godt tidpunkt at klippe hækken godt ind. 

4) Træer i runder 2  

 Samtlige træer i runder 2 stynes søndag den 9/11 kl. 10. De udgåede kirsebærtræer fældes 
samme dag. Der er brug for hænder til at hjælpe med at slæbe grene etc. Der serveres 
pizza til alle fremmødte. Bjarne saver og Michael lejer traktor med flishugger. Søren laver 
indkaldelse og sender på mail til Anne der deler rundt. 

5) Henvendelse fra Dan i runder 2 ang. haveaffald bag ved runder 1 (Michael) 

 Det er ikke tilladt fra nogle beboere at lægge grene/haveaffald etc. på overdrevet. Bjarne 
svarer Dan på email. 

6) Status på hjemmeside-opdatering (Michael) 

 Michael og John prøver i samarbejde at have den nye udgave klar til generalforsamlingen. 
John undersøger om vi kan bruge et eksternt site til at uploade billeder til. 

7) Næste bestyrelsesmøder 

 Næste møde lørdag 24/1-2015 kl. 9.30 hos Søren, alternativt en anden hvis han ikke kan. 

 Generalforsamling torsdag 12/3-2015 kl. 19.30 på Rebildhus. Bjarne skriver til Bernd for at 
sikre at borgerforeningen ikke holder generalforsamling samme dag. 

8) Evt.  

 Plæneklipperen er blevet repareret, det var en større omgang. Vi regner med at den kan 
holde et år mere, og at der skal investeres i en ny i foråret 2016. 

 Michael hører kommunen vedr. asfalt i bunden af Lyngvej. 
 


